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Utses att justera Annika Andersson Ribbing (S) 

 

Justeringens tid och 
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Underskrifter Sekreterare ......................................................................... 
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Dnr 14KS/0001 Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 1 

Avgift för borgerlig vigsel - återremiss 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Förslaget om avgift för borgerlig vigsel utgår ur budgetdokumentet. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsens budgetförslag för 2015 innebär att en avgift för borgerlig 

vigsel införs på 800 kr för par där minst en av parterna är kommunmedlem och 

på 1 000 kr där ingen av parterna är kommunmedlemmar. Ärendet återremitte-

rades 

 

Alliansen föreslår att avgiften för borgerlig vigsel utgår ur budgeten så att nå-

gon avgift inte ska tas ut. 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 14KS/0489 Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 2 

Utbetalning av kommunalt partistöd 2015 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Partistödet för 2015 ska utbetalas till partierna i enlighet med Regler för kom-

munalt partistöd i Värmdö kommun med justeringen att stödet för år 2015 ut-

betalas i februari. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Förändringarna i regelverket om kommunalt partistöd innebär att kommunfull-

mäktige årligen ska fatta beslut om utbetalning av stödet. 

 

Kommunfullmäktige föreslås nu besluta om utbetalning av partistöd för 2015. 

 
Handlingar i ärendet 

Utbetalning av kommunalt partistöd för 2015, KLK 2014-12-22 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 14KS/0001 Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 3 

Budget för överförmyndarnämnden 2015 - 
minoritetsåterremiss 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Överförmyndarens budget fastställs för år 2015 till kostnader 3 196 tkr, intäkter 

1 004 tkr, netto 2 192 tkr i enlighet med de uppgifter som redovisas under över-

förmyndarnämnden. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsens budgetförslag för 2015 innebär att överförmyndarnämnden 

medges en budgetram 2015 motsvarande 2014 års nivå plus indexuppräkning. 

Vid kommunfullmäktiges behandling av budgeten minoritetsåterremitterades 

ärendet m.h.t. att nämnden uttalat att anslaget bör öka. 

 

I tjänsteskrivelse framhålls att nämndens budgetram kan behöva ses över, bl.a. 

mot bakgrund av att antalet ensamkommande flyktingbarn ökar. Detta kan han-

teras vid vårens budgetrevidering, där det är möjligt att göra avvägningar uti-

från helheten. 

 
Handlingar i ärendet 

Budget 2015, minoritetsåterremiss av överförmyndarnämndens budget, KLK 

2014-12-08 

 
Yrkanden 

Malin Åberg Aas (MP) yrkar att överförmyndarnämnden tillförs 250 tkr för 

ökade personalomkostnader för ärendehantering bland annat vad gäller ensam-

kommande flyktingbarn och övertagande av utredningsansvaret från Tingsrät-

ten samt inköp av verksamhetssystem och att nämndens budget fastställs för år 

2015 till kostnader 3 446 tkr, intäkter 1 004 tkr, netto 2 442 tkr. 

 

Marie Bladholm (M) yrkar avslag på Åberg Aas yrkande och bifall till kom-

munstyrelsens ursprungliga förslag att överförmyndarens budget fastställs för 

år 2015 till kostnader 3 196 tkr, intäkter 1 004 tkr, netto 2 192 tkr i enlighet 

med de uppgifter som redovisas under överförmyndarnämnden. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om kommunstyrelsen beslutar enligt Blad-

holms yrkande eller enligt Åberg Aas yrkande och finner att kommunstyrelsen 

beslutar enligt Bladholms yrkande. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 
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”Vid fullmäktiges behandling av budget för 2015 konstaterades att förvalt-

ningen äskat en utökad ram för överförmyndarnämndens verksamhet. Trots 

detta föreslogs tvärtom ramen minska. Vid fråga i debatten vilka konsekvenser 

den minskade ramen skulle få kunde ingen svara. Därför återremitterades just 

denna del av budgeten för en kompletterad beredning.  

 

Till dagens möte finns en tjänsteskrivelse som tillstår att resurserna sannolikt 

kan behöva utökas, framför allt med hänvisning till ett utökat mottagande av 

ensamkommande flyktingbarn. Trots detta föreslås den lägre ramen fastställas 

och behovet av ytterligare pengar hänförs till budgetrevideringen under våren. 

 

Vi socialdemokrater påpekar under mötet det olyckliga med att underbudgetera 

nämndbudgetar. Socialnämnden har under många år kämpat med stora under-

skott. Vi vet att det i sig, underbudgetering, tar mycket energi och till sist blir 

ett arbetsmiljöproblem för våra medarbetare som ständigt jobbar i ”uppförs-

backe”. Vi påtalar behovet att vi nu får en vettig budgetprocess som landar i en 

realistisk nivå för de olika nämnderna.” 

 

Malin Åberg Aas (MP) lämnar följande reservation: 

 

”I Miljöpartiets budget för överförmyndarnämnden 2015 yrkade vi att nämn-

dens budget skulle förstärkas med ytterligare 250 tkr för att täcka ökade perso-

nalomkostnader för ärendehantering av bland annat ensamkommande flykting-

barn och övertagandet av utredningsansvaret från Tingsrätten samt inköp av 

nytt verksamhetssystem. Under kommunstyrelsens möte den 14 januari fick vi 

reda på att ärendehanteringssystemet sannolikt inte skulle köpas in under 2015. 

De andra kostnadsökningarna ligger däremot kvar. 

 

Dessutom fanns under 2014 också vakanser och sjukskrivningar inom kontoret 

som bidrog till lägre personalkostnader än väntat för 2015. 

 

Vi ser att majoritetens förslag till budget för Överförmyndarnämnden 2015 lig-

ger på -356 tkr jämfört med budget 2014, detta trots att Överförmyndarnämn-

den i sitt yttrande kring Kommundirektörens budgetförslag från mötet den 28 

augusti tydligt markerar att nämndens anslag behöver öka för att klara 2015 års 

verksamhet. 

 

Vi anser att det är oansvarigt att underbudgetera när det har givits tydliga sig-

naler om att resurserna inte räcker till från den ansvariga nämnden. Signaler 

som kom i god tid innan budgeten slogs fast i Kommunfullmäktige. 

 

Miljöpartiet reserverar sig därför mot Alliansens beslut till budget för ÖFN 

2015 till förmån för sitt eget yrkande att Överförmyndarnämndens tillförs 250 

tkr och att nämndens budget fastställs för år 2015 till kostnader 3 446 tkr, in-

täkter 1 004 tkr, netto 2 442 tkr.” 
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Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 14KS/0461 Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 4 

Reviderad överenskommelse om boendeplatser för 
asylsökande ensamkommande barn 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Överenskommelse tecknas mellan Värmdö kommun och Migrationsverket om 

23 boendeplatser för ensamkommande asylsökande barn. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Länsstyrelsen har reviderat behovet av platser för mottagande av asylsökande 

ensamkommande barn för 2015. Baserat på fördelningstal har länsstyrelsen ta-

git fram ett förslag till överenskommelse som innebär att kommunen förbinder 

sig att hålla 23 boendeplatser tillgängliga för ensamkommande asylsökande 

barn. I den gällande överenskommelsen förbinder sig kommunen att hålla nio 

boendeplatser tillgängliga. 

 
Handlingar i ärendet 

Reviderad överenskommelse om boendeplatser för asylsökande ensamkom-

mande barn, KLK 2014-11-26 

 
Yrkanden 

Stefan Dozzi (KD), Sandro Wennberg (S), Malin Åberg Aas (MP) och Ina 

Ununger (C) yrkar bifall till förslaget att kommunen förbinder sig att hålla 23 

boendeplatser tillgängliga. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer proposition om förslaget bifalles och finner att det bifalles. 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr 14KS/0501 Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 5 

Revidering av bolagsordning för Värmdö Hamnar AB 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

Bolagsordningen för Värmdö Hamnar AB (VHAB) fastställs. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Bolagsordningen för VHAB behöver ändras så att den korrekt anger aktiekapi-

talet och antalet aktier. Nu föreslås att det i bolagsordningen införs aktiekapi-

talet ska utgöra minst tre och högst tolv miljoner kr samt att antalet aktier ska 

uppgå till lägst 30 000 och högst 120 00 aktier. 

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av bolagsordning för Värmdö Hamnar AB, KLK 2014-11-24 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 6 

Redovisning av arbetet med utveckling av 
Gustavsbergs hamn 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Arbetsutskottet får i uppdrag att bearbeta/revidera strategin för utveckling av 

Gustavsbergs hamn samt tydliggöra formerna för återrapportering. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommundirektören lämnar en muntlig redovisning av arbetet med utveckl-

ingen av Gustavsbergs hamn. 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) och Monica Pettersson (M) yrkar att kommun-

styrelsen beslutar att ge arbetsutskottet i uppdrag att bearbeta/revidera strategin 

för utveckling av Gustavsbergs hamn samt tydliggöra formerna för återrappor-

tering. 

 
Propositioner 

Ordföranden ställer förslag om yrkandet från Andersson Ribbing och Petters-

son bifalles och finner att det bifalles. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vid kommunstyrelsens förra sammanträde lämnade vi socialdemokrater en 

skrivelse ”Begäran om slutredovisning av konsultuppdraget ”Baltic Sea Insti-

tute”. Vid mötet fick vi besked att skrivelsen skulle behandlas på kommande 

sammanträde. Vid dagens möte har vi fått en föredragning om nuläget i Gus-

tavsbergs hamn.  

 

Diskussionen under mötet visar behov av att förtydliga den politiska styrningen 

i frågan. Det glädjer oss socialdemokrater att vårt förslag om översyn kring 

detta kunde bli ett enigt beslut i kommunstyrelsen. 

 

Svar på vår skrivelse har vid dagens sammanträde inte lämnats utan kommer 

vid senare tillfälle enligt ordförande.” 

 

Malin Åberg Aas (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet anser att strategidokumentet kring Gustavsbergs hamn är bra och 

fångar in de flesta viktiga aspekter för en bra utveckling av hamnområdet. Vi är 

glada över att Kulturfabriken planeras och ser också de idéer kring Kattholmen 

som har presenterats som goda. 
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Det som däremot är beklagligt är att redovisningen ständigt görs muntligt, und-

flyende och utan konkreta förslag till beslut, en strategi som innebär att besluts-

fattandet ligger på förvaltningen och eventuellt någon eller några majoritetspo-

litiker. Vi ser med oro på idéerna att gå ifrån den beslutade strategin utan att 

tydliga signaler kring på vilket sätt det ska ske har kommunicerats. 

 

Ett Östersjöcentrum med fokus på hållbar utveckling, klimatforskning, vatten-

vård och ett hållbart båtliv skulle självklart vara esset i leken i hamnen och 

ligga väl i linje med strategin och Vision 2030 Skärgårdens mötesplats. Miljö-

partiet vill ha tydliga underlag, konkreta förslag till beslut, transparens och öp-

penhet kring de idéer som majoriteten har för Gustavsbergs hamn och andra 

delar av kommunen. 

 

Miljöpartiet deltar inte i beslutet med hänvisning till att partiet inte kommer att 

ha möjlighet att påverka utvecklingen av hamnen eftersom vi inte har någon 

plats i Kommunstyrelsens arbetsutskott där frågan ska behandlas vidare.” 

 
Sändlista 

KSAU 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 7 

Taxor och sotningsfrister för Storstockholms 
Brandförsvar 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Taxor för tillstånd, tillsyn och efterkontroll, brandskyddskontroll samt 

sotning/rengöring enligt förslag från Storstockholms Brandförsvar 

(SSBF) godkänns från den 1 februari 2015. 

2. Taxor för brandskyddskontroll samt sotning/rengöring justeras årligen 

med av Sveriges Kommuner och Landsting (SKL) och Sveriges Skor-

stensfejarmästares Riksförbund fastställt sotningsindex. 

3. Frister för sotning/rengöring fastställs enligt förslag från SSBF. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

SSBF har beslutat att tillstyrka nya taxor och ny beräkningsgrund utifrån SKLs 

sotningsindex. Taxorna avser tillstånd, tillsyn och efterkontroll, sot-

ning/rengöring samt brandskyddskontroll. 

 

SSBF har också föreslagit medlemskommunerna fastställa sotningsfrister enligt 

beslut taget i SSBFs förbundsfullmäktige 2009. 

 
Handlingar i ärendet 

Taxor och sotningsfrister Storstockholms Brandförsvar, KLK 2014-12-23 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 8 

Extra bolagsstämma med Kommunhuset i Värmdö AB 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunfullmäktige uppdrar till styrelsen för Kommunhuset i Värmdö AB (KIVAB) 

att kalla till extra bolagsstämma för att tillsätta den av kommunfullmäktige valda nya 

styrelsen. 

 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Efter 2014 års val har den politiska majoritetsgruppen i Värmdö förändrats. Det 

är därför angeläget att de nyvalda styrelserna för de kommunala bolagen kan 

tillträda så snart som möjligt så att den nya politiska situationen i kommunen 

även återspeglas i de kommunala bolagen. 

Kommunfullmäktige behöver endast besluta om att uppdra till KIVAB att hålla 

extra bolagsstämma. KIVABs styrelse beslutar i sin tur om uppdrag till dotter-

bolagen att kalla till extra bolagsstämmor. 

 
Handlingar i ärendet 

Extra bolagsstämma med Kommunhuset i Värmdö AB, KLK 2015-01-08 

 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 9 

Ändrad sammansättning av styrelsen i Kommunhuset 
i Värmdö AB 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 

1. Kommunhuset i Värmdö ABs (KIVAB) styrelse ska ha 8 ledamöter och 

3 suppleanter. 

2. Kommunfullmäktiges beslut § 212/2013 om styrelsens sammansättning 

upphävs. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

För den nya mandatperioden finns önskemål om att utöka antalet ledamöter 

och suppleanter i KIVABs styrelse. Detta regleras i ett kommunfullmäktigebe-

slut från december 2013 och det krävs ett nytt beslut för att genomföra föränd-

ringen. 

 
Handlingar i ärendet 

Ändrad sammansättning av styrelsen i Kommunhuset i Värmdö AB, KLK 

2015-01-08 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Till dagens möte har majoriteten väckt förslaget att utöka koncernstyrelsen 

(KIVAB) från fem ordinarie ledamöter och två ersättare till åtta ordinarie och 

tre ersättare. Samtidigt överger man den konstruktion som beslutades för ett år 

sedan, att dotterbolagens ordförande ska återfinnas i koncernstyrelsen. Vid frå-

gor från oss kring motiven till detta konstaterar företrädare för majoriteten att 

”det ju inte har fungerat så bra”. Ett annat skäl är att man vill öka antalet plat-

ser så att alla majoritetspartier kan få plats i styrelsen. 

 

För oss socialdemokrater är detta en märklig hantering. 

 

För ett år sedan fördes ordentliga diskussioner inför tillskapandet av en kon-

cernstyrelse. Vi var tveksamma, för att inte säga skeptiska, men accepterade ef-

ter många diskussioner att ett koncernbolag skulle inrättas. Den uttalade tanken 

med bildandet var att förbättra samordningen av de olika bolagen och utveckla 

styrningen av desamma. Detta skulle bäst åstadkommas genom representation i 

koncernstyrelsen av dotterbolagens ordförande. 

 

Vi anser att koncernstyrelsens arbete, som startade i april 2014, har lämnat en 

hel del i övrigt att önska. Det har slarvats med de uppdrag som getts och styrel-

sen har saknat underlag vid behandling av olika ärenden, i strid med det som 

står i styrelsens arbetsordning. Vi blir dock förvånade över att majoriteten tar 
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dessa problem till intäkt för att helt slopa tanken med koncernstyrelsens upp-

drag, att samordningen inte längre är skälet för koncernbolagets existens.  

 

Genom att kompensera för det nu borttagna ursprungliga syftet, vill majoriteten 

ge VD i KIVAB större styrningsansvar över dotterbolagens VD:ar. Det kräver 

nya VD-instruktioner. De fanns inte som underlag till beslutet och därför är det 

svårt att se hur detta ska gå till. Det är olyckligt när beslut fattas på så oklara 

grunder. Koncernbolagets VD kan dessutom enbart styra dotterbolagens VD:ar, 

inte dotterbolagens styrelser. Därmed devalveras också det demokratiska infly-

tandet över kommunens aktiebolag. Då uppstår naturligt också frågan om dessa 

bolags existensberättigande och inte minst deras styrelsers.  

 

Ytterligare ett problem med den nya styrelsesammansättningen, förutom det 

demokratiska problemet att ordförande i en 8-nämnd i praktiken utrustas med 

två röster, är att vi under eftervalsförhandlingen kring antal förtroendevalda 

kom överens i bred enighet. Då var principen om att minska antalet förtroende-

valda central och i bland annat vård- och omsorgsnämnden prutades ersättar-

platserna till 9 från 11. Nu är den principen inte längre lika helig. 

 

Vi tycker det är bra att fler partier får insyn i koncernstyrelsens arbete, men det 

hade kunnat lösas på ett annat sätt. Nu får man en känsla att argumentationen 

uppfinns efter hand och den långsiktiga och medvetna strategin sätts på undan-

tag.  

 

Styrning- och ledningsfunktioner i en så stor organisation som en kommun är 

viktiga och långsiktiga. Diskussionerna för ett år sedan tog fasta på ”minsta ge-

mensamma nämnare” för att försöka skapa långsiktiga spelregler. Det var bra. 

 

Inför dagens beslut har inga diskussioner förts med oss i oppositionen över hu-

vud taget. Om man hade velat utvärdera och ompröva styrelsens roll och upp-

gift hade vi välkomnat det. Detta har tyvärr inte varit fallet. Istället byter man 

principer för att lösa internpolitiska problem i alliansen. Vi anser att den här 

frågan är viktigare än så och beklagar att frågan inte fått en bättre och mer se-

riös process.” 

 

Malin Åberg Aas (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 
”Miljöpartiet har inget att invända mot att antalet styrelsemedlemmar i KIVAB 
ökas från 5 till 8. Det vi däremot motsätter oss är att Alliansen vill frångå den 
princip som åtminstone var bevekelsegrunden för Koalitionens partier när 
koncernbolaget bildades för ett år sedan, nämligen den att det var KS presi-
dium och dotterbolagens ordförande som skulle sitta i styrelsen för att sam-
ordning och uppföljning av uppdrag och ägardirektiv skulle fungera 
bättre. 
 
Nu vill majoriteten låta andra personer vara styrelseledamöter och lägga över 
en större del av ansvaret för genomförande av uppdrag och ägardirektiv på 
KIVAB:s vd. Vi undrar hur förtroendet hos majoriteten är för deras bolagsord-
förande när de väljer att inte låta dem sitta med i koncernbolaget? 
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Under de fyra år som Miljöpartiet har suttit i majoritet har förslagen och sättet 
att styra bolagen på bytts ut tre gånger, det första året genom en ägardialog 
mellan bolagens ordförande, VD samt KSO och KD, det andra året hände 
ingenting, det tredje och fjärde året kallade Kommunstyrelsen in bolagens pre-
sidier till en hearing parallellt med att koncernbolaget bildades. 
 
Vi ställer oss mycket tveksamma till detta famlande sätt som KSO har valt att 
sköta uppföljningen av bolagen på och vi har inte heller från politiskt håll hört 
vad vare sig de andra partierna inom Koalitionen eller Alliansen vill med kom-
munens bolag annat än att sälja ut det som finns av värde och minimera kost-
naderna. 
 
Det nya koncernbolaget skulle inte kosta något var det sagt, men det visar sig 
självklart efter ett år att det finns kostnader förknippade med ett bolag. Kost-
nader som inte skulle behöva tas om Kommunstyrelsen kunde klara sin ägar-
styrning och uppföljning på ett bättre sätt än vad som varit fallet.” 
 
Sändlista 

KF 

 

____________  
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 10 

Delgivningar 
 

 Strategi för att rekrytera lärare – Lärarförbundet 

 Vad gör våra politiker i ”tiggerifrågan” – Marlene Lilja 

 Förlikning med advokatfirman Gärde & Partners AB 

 Energi och klimat 2014 - SKL 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 11 

Delegationsbeslut 
 

 Undantag från alkoholförbud 

 Avtal om nyttjanderätt – Brunn 1:1 

 Köpekontrakt, del av Mörtnäs 1:534 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 12 

Val till kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Annika Andersson Ribbing och Mikael Lindström (S) väljs till ordina-

rie ledamöter i arbetsutskottet 

2. Karin Aaseby (S) väljs till ersättare i arbetsutskottet. 

3. Arbetsutskottets sammansättning blir då: 

 

Ledamöter 

Monica Pettersson (M), ordförande 

Anders Gullander (FP), 1:e vice ordförande 

Annika Andersson Ribbing (S), 2:e vice ordförande 

Stefan Dozzi (KD) 

Mikael Lindström (S) 

 

Ersättare 

Ina Ununger (C) 

Jan Dolk (KD) 

Karin Aaseby (S) 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Vid valet av arbetsutskott valdes ledamöterna Annika Andersson Ribbing (S) 

och Mikael Lindström (S) samt ersättaren Mats Skoglund (V) t.o.m. den 31 de-

cember 2014. 

 
Sändlista 

Personalavdelning 

Troman 

Valpärm 

 

____________  
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 13 

Val till kommunstyrelsens planutskott 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Malin Bellander (M) väls till ny ordinarie ledamot i planutskottet. 

2. Planutskottets sammansättning blir då: 

 

Ledamöter 

Anders Gullander (FP), ordförande 

Monica Pettersson (M), 1:e vice ordförande 

Mikael Lindström (S) (S), 2:e vice ordförande 

Malin Bellander (M) 

Ina Ununger (C) 

Annika Andersson Ribbing (S) 

Malin Åberg Aas (MP) 

 

Ersättare 

Allan Sooman (FP) 

Jan Dolk (KD) 

Jan Landqvist (S) 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Ett uppdrag som ledamot i kommunstyrelsens planutskott (M) har varit vakant. 

 
Sändlista 
Sändlista 

Personalavdelning 

Troman 

Valpärm 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 14 

Arvoden till förtroendevalda revisorer 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Arvoden till förtroendevalda revisorer fastställs till 0,06 av ett heltidsarvode. 

Till ordföranden i revisionen utgår ett arvode på 0,08 av ett heltidsarvode. 

Sammanträdesersättning utgår inte. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunfullmäktige beslutade j juni 2014 om ersättningar och arvoden till för-

troendevalda. Kommunstyrelsen beslutade sedan, i december 2014 om fördel-

ningen av de fasta arvodena till nämndpresidier, m.m. Det kvarstår dock att be-

sluta om arvoden till revisorerna. 

 
Handlingar i ärendet 

Arvoden för förtroendevalda revisorer, KLK 2015-01-13 

 
Sändlista 

Personalkontor 

Revisorerna 

Författningshandbok 

 

____________ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-01-14 § 15 

Ändrad sammanträdesdag 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommunstyrelsens sammanträde onsdagen den 11 mars flyttas till måndagen 

den 9 mars, kl. 13.30. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsens marssammanträde behöver flyttas. 

 
Sändlista 

KLG 

 

____________ 

 
 


